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Č. 20 
 

Z á p i s 
 

ze zasedání Zastupitelstva města Beroun dne 28. 2. 2018 
konaného v kulturním domě Plzeňka 

 
 
Přítomno:  při zahájení 13 zastupitelů města 
 

 v 15.03 se dostavil Ing. arch. Martin Patera 
dále přítomno 14 zastupitelů města 

 
 v 16.40 hod zasedání opustila Ing. Šárka Endrlová 
dále přítomno 13 zastupitelů města 
 
 v 17.20 hod zasedání opustil Ing. arch. Martin Patera 
dále přítomno 12 zastupitelů města 
 
 v 17.40 hod zasedání opustil Bc. Ondřej Šimon, MPA, 
dále přítomno 11 zastupitelů města 

 
Omluveni:  RNDr. Soňa Chalupová 
   Ing. Vratislav Randa  
   MUDr. Kateřina Táborská 
   Bc. Alžběta Táborská 
   Josef Pavlis 
   Mgr. Miroslava Holubová 
   Ing. Tomáš Havel  
 
1) Zahájení 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Zasedání Zastupitelstva města (ZM) Beroun zahájil v 15.00 hodin a jednání poté řídil starosta 
města Mgr. Kůs. 
 
- konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno v souladu s Jednacím řádem ZM  

a zákonem o obcích.  
- uvedl, že dle prezenční listiny je přítomno 13 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo  

je schopno se právoplatně usnášet. 
- konstatoval, že zápis z posledního zasedání zastupitelstva města byl určenými ověřovateli 

zápisu řádně ověřen a shledán bez závad. K zápisu nebyly podány žádné námitky. Usnesení  
i zápis byly zveřejněny. 

 
Ověřovateli byly určeny: Mgr. Emil Šnaidauf a Josef Štěpánek  
      
 
Jako sčitatelé z řad zaměstnanců města byli určeni:  Ing. Zdeňka Slivková 
        Iva Zavadilová  
        Bc. Kamil Choc 
 
Zapisovatelkou byla určena:     Leona Pinkasová  
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Starosta města informoval, že o průběhu zasedání se pořizuje videozáznam.  
Celý průběh jednání zastupitelstva je přenášen on-line na internetových stránkách města  
a jeho záznam je pak umístěn na internetových stránkách města k nahlédnutí. 

 
 

--------------------------- 
Ing. arch. Martin Patera se dostavil do zasedání zastupitelstva města v 15.03 hod. 

Dále přítomno 14 členů zastupitelstva. 
--------------------------- 

 
 

2) Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starosta Mgr. Kůs upozornil na rozšíření programu zasedání zastupitelstva města tak, jak byl 
upraven radou města na jejím zasedání dne 21. 2. 2018: zařazení bodu 13) Návrh rozpočtového 
opatření města Beroun č. 1 na rok 2018. 
Dále upozornil na Zápis č. 1/2018 ze zasedání finančního výboru, který zastupitelé obdrželi  
při prezenci. Navrhl, aby zápis byl projednán v bodu 15) programu.  
 
Starosta Mgr. Kůs  přednesl upravený program zasedání.  
 

1) Zahájení 

2) Schválení programu zasedání zastupitelstva města 

3) Informace o plnění usnesení ZM  

4) Vyhodnocení žádostí podaných do dotačního programu  

„Poskytování dotací na kulturní činnost ve městě Beroun v roce 2018“ 

5) Dotace sportovním subjektům na úhradu ceny ledu za ZS v Berouně v roce 2018 

6) Analýza a plán rozvoje sportu ve městě Beroun 2018-2030 
7) Informace o převzetí záštit v roce 2017 
8) Plnění Programu prevence kriminality za rok 2017  
9) Analýza sociálního bydlení ve městě Berouně 2018-2023  

a Harmonogram realizace postupů dle analýzy sociálního bydlení v roce 2018 
10)  Přijetí dotace z Programu regenerace MPZ pro rok 2018 
11) Projekt "Město Beroun - Rozvoj služeb eGovernmentu obce s rozšířenou působností  

a v obcích správního obvodu ORP" Ukončení Smluv o spolupráci při poskytování technické 
podpory elektronické spisové služby dohodou 

12) Rekonstrukce Plzeňské ulice (silnice č. II/605) – opatření k zajištění průjezdnosti městem  

13) Návrh rozpočtového opatření města Beroun č. 1 na rok 2018 

14) Nakládání s majetkem města 
1. Zrušení usnesení č. 65/2013 ze dne 23. 9. 2013 

Bezúplatný převod pozemku p.č. st. 7473 v k.ú. Beroun - ÚZSVM  
2. Prodej části pozemku p.č. 2723/1 v k.ú. Beroun  
3. Prodej části pozemku p.č. 1192/66 v obci a v k.ú. Beroun  
4. Zrušení kupní smlouvy ev. č. 0377/2017/KUP/OMI ze dne 4. 9. 2017  
5. Bezúplatný převod cyklostezky v k.ú. Hýskov  

15) Zápisy z jednání výborů zastupitelstva města  
16) Různé 
17) Dotazy, připomínky, podněty 
18) Závěr 
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Starosta Mgr. Kůs vyzval k podání připomínek. 
Žádné návrhy na doplnění programu nebyly předneseny a bylo o něm hlasováno. 
 
Usnesení č. 1/2018 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje program zasedání zastupitelstva města. 
Výsledek hlasování: pro - 14, proti - 0, zdržel se - 0.  
Navržený program jednání byl schválen jednomyslně všemi přítomnými 14 zastupiteli. 
Navržený program zasedání byl schválen. 
 
 

3) Informace o plnění úkolů vyplývajících z usnesení zastupitelstva města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starosta Mgr. Kůs uvedl, že zastupitelé obdrželi materiál Informace o plnění úkolů vyplývajících 
z usnesení zastupitelstva města a dotázal se, zda má k němu někdo nějaké dotazy nebo 
připomínky. 
 
Informaci o plnění úkolů vyplývajících z usnesení zastupitelstva města vzalo zastupitelstvo města 
na vědomí.  
Výsledek hlasování: pro - 14, proti - 0, zdržel se - 0. 
 
Mgr. Kůs dále informoval o vyřízení dotazu ze zasedání zastupitelstva města dne 13. 12. 2017, 
které vznesli zastupitelé RNDr. Chalupová, pan Pokorný, pan Pavlis, z občanů paní Káchová, 
Zavadilka, a pan Pos, Beroun.   
Na dotaz starosty zastupitel pan Pokorný a paní Káchová, Osadní výbor Zavadilka, s informací 
souhlasili, ostatní tazatelé nebyli přítomni. 
Mgr. Kůs dále uvedl, že pan Pos předal další dotazy následně po zasedání zastupitelstva  
na CD nosiči. Informace jsou připravené a budou mu předány. Zastupitelé budou taktéž 
informováni.  
 
 

4) Vyhodnocení žádostí podaných do dotačního programu "Poskytování dotací na kulturní činnost 
ve městě Beroun v roce 2018" 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs.  
Mgr. Kůs uvedl, že hodnocením žádostí na poskytnutí dotací na kulturní činnost se zabývala rada 
města dne 24. 1. 2018, ocenila práci Komise pro kulturu a kulturní dotace a odboru školství  
a volnočasových aktivit.  
Mgr. Kůs kvitoval uvedená zdůvodnění výše dotace u jednotlivých projektů. Připomněl výši 
dotací, které město vynakládá na kulturní činnost. Dále uvedl, že zastupitelstvo bude schvalovat 
dotace do 50 000,- Kč i nad 50 000,- Kč, což je ze zákona možné a urychlí to celý proces 
schvalování.  
Předsedkyně Komise pro kulturu a kulturní dotace paní Kuhar-Daňhlelová doplnila, že  
na doporučení se shodli všichni členové komise. 
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu.  
 
Ze zastupitelů se do diskuze zapojil pan Pokorný, který hodnotil materiál jako dobře připravený, 
ztotožnil se se závěry komise, ale upozornil na některé nedostatečné informace a nesrovnalosti 
v podaných žádostech, ke kterým uvedl, že by se v příštím období již neměly objevovat.  
Dále se pozastavil nad dotací na Cyklus koncertů duchovní hudby a na ples Farní charity.  
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Na to reagovala paní Kuhar-Daňhelová, která podala vysvětlení k  rozhodnutí komise  
k uvedeným příkladům a připomněla, že došlo k ponížení finanční částky dotace. 
Ing. Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit, poděkovala komisi za odvedenou 
práci, která byla velmi náročná a popsala široké diskuze nad jednotlivými žádostmi.  
Mgr. Kůs doplnil informace o plese Farní charity s tím, že výtěžek jde na podporu azylového 
domu pro matky s dětmi a přesah této akce do sféry sociální a humanitární je nesporný. 
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování o návrhu 
usnesení.  
 
Usnesení č. 2/2018 
Zastupitelstvo města Beroun 

I. souhlasí s poskytnutím dotací z rozpočtu města Beroun na kulturní činnost v letech 2018  
a 2019 podle návrhu zpracovaného Komisí pro kulturu a kulturní dotace ze dne 3. 1. 2018 
(Příloha 1), včetně uzavření veřejnoprávních smluv na jejich poskytnutí. 

II. bere na vědomí odůvodnění rozdělení dotací na kulturní činnost, které předložila Komise  
pro kulturu a kulturní dotace (Příloha 2). 

Výsledek hlasování: pro - 14, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

5) Dotace sportovním subjektům na úhradu ceny ledu na ZS v Berouně v roce 2018 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs, který uvedl, že radou města byly projednány Zásady 
pro poskytování dotací na úhradu ceny ledu a návrh rozdělení dotovaných hodin. Dále 
informoval, že se v letošním roce mění rozsah podpory úhrady ceny ledu od 1. 4. 2018,  
a to na 1.300,- Kč/hod. Plná cena ledu zůstává ve výši 1.800,- Kč/hod.  
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásil Patrik Brodan, BBA, s dotazem na subjekt Veřejná sportovní 
akademie, která povede bruslařskou školu. Dotazoval se, zda bylo provedeno výběrové řízení  
a proč bruslařskou školu nevede některý subjekt z Berouna, například Berounská sportovní. 
Odpověděla Ing. Boldi, která zdůraznila, že město chce i nadále podporovat bruslení pro školy. 
Popsala proběhlé diskuze se všemi sportovními subjekty, kterých se to týká, a přípravu návrhu 
na rozdělení dotovaných hodin ledu. 
Mgr. Kůs uvedl, že k bruslařské škole byly dlouhodobě připomínky ze strany škol a že o tom rada 
města několikrát diskutovala. Informoval, že Veřejná sportovní akademie převzala bruslařskou 
školu jménem Berounské sportovní. Uvedl, že město klade důraz na zkvalitnění služeb zimního 
stadionu. Přitom uvedl, že podstatné je, aby co nejvíce dětí mohlo využívat led v rámci 
bruslařské školy. 
Patrik Brodan, BBA, poděkoval za vysvětlení, ale podotkl, že město by mělo podporovat 
berounské subjekty jak ve sportu, tak i v jiných oblastech. Uvedl, že velmi kvituje zlepšení stavu 
zimního stadionu, ale měl výhrady k cenám ledu (v dopoledních hodinách by mohla být levnější, 
není tak atraktivní) a k neuveřejněným informacím o nich.  
Ing. Chalupecký, předseda představenstva Berounské sportovní, uvedl, že cena ledu je stejná. 
Zveřejnění na webových stránkách prověří a případně napraví.  
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze přihlásil pan Roztočil, Beroun, který provozuje Centrum 
zdravých dětí. Vysvětlil nedorozumění s berounskými školami a podal některé připomínky 
k provozu zimního stadionu. Připomněl také svoji dlouholetou činnost v oblasti hokeje.  
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Mgr. Kůs ocenil práci pana Roztočila a poděkoval mu za ni.   
 
Dále bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení.  
 
Usnesení č. 3/2018 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje poskytnutí dotací na úhradu ceny ledu na ZS v Berouně  
v roce 2018 včetně uzavření veřejnoprávních smluv na jejich poskytnutí s jednotlivými žadateli 
takto:  

I. HC Berounští medvědi, z.s., se sídlem Na Ostrově 816, Závodí, 266 01 Beroun;  
do maximálního počtu 800 hodin 

II. TJ KRASO Beroun, se sídlem U Rybníka 22, Beroun-Jarov, 266 01 Beroun;  
do maximálního počtu 300 hodin 

III. Spolek Centrum zdravých dětí, se sídlem Máchovna 765, Beroun-Závodí, 266 01 Beroun;  
do maximálního počtu 150 hodin 

IV. Veřejná sportovní akademie, z.s., se sídlem Zátopkova 100/2, 160 00 Praha 6;  
do maximálního počtu 150 hodin 

Výsledek hlasování: pro - 12, proti - 1, zdržel se – 1 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

6) Analýza a plán rozvoje sportu ve městě Beroun 2018-2030 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Kůs. Uvedl, že je to zásadní materiál týkající se tělovýchovy a sportu. 
Ocenil odvedenou práci odboru školství a volnočasových aktivit, komise pro sport a sportovní 
dotace a pracovní skupiny.  
Mgr. Kůs dále uvedl, že se jedná o dokument otevřený, který bude minimálně ve dvouletých 
cyklech aktualizován a doplňován.  
Ing. Boldi doplnila, že podpora sportu je ze zákona povinností obce. Uvedla, že tento materiál 
může být využit pro potřeby žádostí o dotace na investiční akce týkajících se sportu. Upřesnila, 
že materiál může být doplňován podle momentálního zájmu o jednotlivá sportovní odvětví nebo 
stavu rozpočtu, a vyzdvihla zejména připravený plán priorit.  
Mgr. Tomčo popsal činnost při tvorbě tohoto materiálu, zdůraznil jeho koncepčnost a poděkoval 
všem za vykonanou práci.  
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů se přihlásil Ing. Mišina, který uvedl, že na většině projektů se již začíná pracovat.  
Dále se do diskuze přihlásil pan Pokorný, který ocenil komplexnost materiálu, a vyjádřil naději,  
že sportoviště budou plná nejen dětí, ale i dospělých.  
Mgr. Kůs uvedl, že na podporu dětí a mládeže jde 90% schválených sportovních dotací.  
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze přihlásil pan Pos, Beroun, s připomínkou týkající se pozemku 
Na Podole, na kterém chce Lokomotiva Beroun realizovat otevřené sportoviště.  
Mgr. Kůs a Ing. Mišina podali vysvětlení, informovali o probíhajících jednání s TJ Lokomotivou 
Beroun.  
 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení.  
 
Usnesení č. 4/2018 
1) Zastupitelstvo města Beroun schvaluje návrh Analýzy a plánu rozvoje sportu ve městě 

Beroun 2018-2030, v předloženém znění. 
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2) Zastupitelstvo města Beroun ukládá Radě města Beroun: 
a) zajistit průběžné plnění Analýzy a plánu rozvoje sportu ve městě Beroun 2018-2030 
b) předkládat Zastupitelstvu města Beroun zprávy o plnění Analýzy a plánu rozvoje sportu 

ve městě Beroun 2018-2030 a návrhy na aktualizaci každé dva roky, poprvé v roce 2020 
Výsledek hlasování: pro - 14, proti - 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

7) Informace o převzetí záštit v roce 2017 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs. Uvedl, že převzetí záštit je upraveno zásadami  
pro udělování čestných poct. Zastupitelstvu města je předložena informace o převzetí záštit 
města a záštit starosty města v roce 2017.  
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení.  
 
Usnesení č. 5/2018 

Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí informaci o převzetí záštit v roce 2017. 
Výsledek hlasování: pro - 14, proti - 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

8) Informace o plnění Programu prevence kriminality města Beroun za rok 2017 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs.  
Uvedl, že zastupitelstvu města je předložen soupis projektů z Programu prevence kriminality, 
které proběhly v loňském roce, a doplňující informace o jejich průběhu a finančním čerpání. 
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 6/2018 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí informace o plnění prevence kriminality města 

Beroun za rok 2017. 

Výsledek hlasování: pro - 14, proti - 0, zdržel se – 0 

Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 

 
9) Analýza sociálního bydlení ve městě Berouně 2018-2023 a Harmonogram realizace postupů  

dle analýzy sociálního bydlení v roce 2018 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Mgr. Kůs uvedl, že se jedná o důležitý materiál mapující situaci v oblasti sociálního bydlení  
ve městě a navrhující postup realizace postupů dle analýzy. Popsal přípravu analýzy  
a harmonogramu širokou pracovní skupinou.  
Mgr. Kůs zdůraznil nutnost být připraveni pomoci lidem, kteří jsou v ohrožení. 
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Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 7/2018 
Zastupitelstvo města Beroun 
I. bere na vědomí „Analýzu sociálního bydlení ve městě Berouně 2018-2023“. 
II. schvaluje „Harmonogram realizace postupů v roce 2018 dle Analýzy sociálního bydlení  

ve městě Berouně 2018-2023“. 
Výsledek hlasování: pro - 14, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

10) Přijetí dotace z Programu regenerace MPZ pro rok 2018 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Mgr. Kůs k tomuto bodu uvedl, že město Beroun je zapojeno do Programu regenerace 
městských památkových rezervací a městských památkových zón. Pracovní skupina doporučila 
využít dotaci pro rok 2018 na opravu fasády Plzeňské brány, která bude navazovat  
na již realizovanou opravu střešní krytiny.  
Mgr. Kůs dále uvedl, že město se musí podílet na financování opravy finanční částkou ve stejné 
výši jakou činí výše dotace. Tato částka je již do rozpočtu zapracována.  
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil. 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 8/2018 
Zastupitelstvo města souhlasí s přijetím a přidělením dotace ve výši 170 tis. Kč z Programu 
regenerace MPZ na rok 2018 dle zásad Ministerstva kultury ČR pro užití a alokaci státní finanční 
podpory v Programu regenerace MPR a MPZ na vnější lokální opravu fasády části městského 
opevnění - Plzeňské brány.. 
Výsledek hlasování: pro - 14, proti - 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

11. Projekt „Město Beroun – Rozvoj služeb eGovernmentu obce s rozšířenou působností a v obcích 
správního obvodu ORP“ 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Mgr. Kůs požádal o úvodní slovo tajemníka městského úřadu Ing. Chalupeckého.  
Ing. Chalupecký uvedl, že město Beroun poskytovalo spisovou službu pro 28 obcí. Udržitelnost 
tohoto projektu vypršela dne 31. 12. 2017, proto je nutné ukončit smlouvy s jednotlivými obcemi.  
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu.  
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 9/2018 
Zastupitelstvo města souhlasí  
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1. s uzavřením Dohody o ukončení smlouvy o spolupráci při poskytování elektronické služby 
mezi městem Beroun a: 

obcí Broumy, IČ: 00233145, se sídlem U Radnice 73, Broumy, 
obcí Bubovice, IČ: 00233161, se sídlem Bubovice 27, Bubovice, 
obcí Hlásná Třebáň, IČ: 00233234, se sídlem Karlštejnská 150, Hlásná Třebáň, 
obcí Chyňava, IČ: 00233358, se sídlem Chyňava 39, Chyňava, 
obcí Koněprusy, IČ: 00233391, se sídlem Koněprusy 63, Koněprusy, 
obcí Korno, IČ: 00509671, se sídlem Korno 21, Korno, 
obcí Lužce, IČ: 00509736, se sídlem Lužce 1, Lužce, 
obcí Málkov, IČ: 00509752, se sídlem Málkov 1, Králův Dvůr, 
obcí Mezouň, IČ: 00233587, se sídlem Mezouň 72, Karlštejn,  
obcí Měňany, IČ: 00233579, se sídlem Měňany 92, Měňany,  
obcí Mořinka, IČ: 00509761, se sídlem Mořinka 28, Karlštejn, 
obcí Nenačovice, IČ: 00509779, se sídlem Nenačovice 59, Nenačovice, 
obcí Nesvačily, IČ: 00509787, se sídlem Nesvačily 2, Liteň, 
obcí Nový Jáchymov, IČ: 00233650, se sídlem Nový Jáchymov 31, Hudlice, 
obcí Otročiněves, IČ: 00233714, se sídlem Otročiněves 34, Hudlice, 
obcí Podbrdy, IČ: 00509809, se sídlem Podbrdy 8, Liteň, 
obcí Skuhrov, IČ: 00233790, se sídlem Hatě 46, Skuhrov,  
obcí Srbsko, IČ: 00233803, se sídlem Srbsko 16, Srbsko, 
obcí Suchomasty, IČ: 00233838, se sídlem Suchomasty 31, Suchomasty 
obcí Svatá, IČ: 00233846, se sídlem Svatá 40, Zdice, 
obcí Svinaře, IČ: 00233862, se sídlem Svinaře 64, Svinaře, 
obcí Tetín, IČ: 00233889, se sídlem Na Knížecí 2, Tetín,   
obcí Trubín, IČ: 509841, se sídlem Trubín 26, Trubín, 
obcí Trubská, IČ: 00233935, se sídlem Trubská 61, Beroun, 
obcí Vinařice, IČ: 00509868, se sídlem Vinařice 10, Králův Dvůr, 
obcí Všeradice, IČ: 00234001, se sídlem Všeradice 18, Všeradice, 
obcí Svatý Jan pod Skalou, IČ: 00509825, se sídlem Svatý Jan pod Skalou 6, Beroun,  
obcí Železná, IČ: 00875121, se sídlem Železná 28, Železná, 
 

a to ke dni 28. 2. 2018 a v případě, že v zastupitelstvu příslušné obce, která je druhou stranou 
dohody, bude dohoda schválena později, k tomuto pozdějšímu dni, 
 
2. s uzavřením Dohody o ukončení smlouvy o spolupráci při poskytování technické podpory 
elektronické spisové služby mezi městem Beroun a: 

obcí Korno, IČ: 00509671, se sídlem Korno 21, Korno, 
obcí Lužce, IČ: 00509736, se sídlem Lužce 1, Lužce, 
obcí Málkov, IČ: 00509752, se sídlem Málkov 1, Králův Dvůr, 
obcí Mezouň, IČ: 00233587, se sídlem Mezouň 72, Karlštejn,  
obcí Měňany, IČ: 00233579, se sídlem Měňany 92, Měňany,  
obcí Mořinka, IČ: 00509761, se sídlem Mořinka 28, Karlštejn, 
obcí Podbrdy, IČ: 00509809, se sídlem Podbrdy 8, Liteň, 
obcí Srbsko, IČ: 00233803, se sídlem Srbsko 16, Srbsko, 
obcí Suchomasty, IČ: 00233838, se sídlem Suchomasty 31, Suchomasty 
obcí Svatá, IČ: 00233846, se sídlem Svatá 40, Zdice, 
obcí Trubín, IČ: 509841, se sídlem Trubín 26, Trubín, 
obcí Trubská, IČ: 00233935, se sídlem Trubská 61, Beroun, 
obcí Vinařice, IČ: 00509868, se sídlem Vinařice 10, Králův Dvůr, 
obcí Železná, IČ: 00875121, se sídlem Železná 28, Železná, 
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a to ke dni 28. 2. 2018 a v případě, že v zastupitelstvu příslušné obce, která je druhou stranou 
dohody, bude dohoda schválena později, k tomuto pozdějšímu dni. 
Výsledek hlasování: pro - 14, proti - 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

--------------------- 
Přestávka od 16.27 do 16.40 hod 

-------------------- 
 

Starosta Mgr. Kůs v 16.40 hod zahájil 2. část zasedání zastupitelstva. 
 
 
 

------------------------------------------- 

Ing. Endrlová opustila zasedání zastupitelstva města v 16.40 hodin. 
Dále přítomno 13 členů zastupitelstva. 

------------------------------------------- 

 
 

12. Rekonstrukce Plzeňské ulice (silnice č. II/605) – opatření k zajištění průjezdnosti městem 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Mgr. Kůs uvedl, že město již dlouhou dobu usilovalo o opravu Plzeňské ulice vedoucí až do Králova 
Dvora ke křižovatce Na Knížecí, která je v majetku Středočeského kraje. Jedná se o velmi důležitou 
páteřní komunikaci. Realizace rekonstrukce bude obsahovat mimo jiné i výstavbu tří kruhových 
objezdů, chodníků, cyklostezky a veřejného osvětlení.  
Mgr. Kůs pohovořil o očekávaných problémech v dopravě a o nutnosti v co možná největší míře 
eliminovat množství dopravy ve městě, zdůraznil i hledisko ekologické. Informoval, že rada města 
projednala návrh poskytnout přepravu zdarma všem cestujícím městskou hromadnou dopravou 
v aglomeraci Beroun – Králův Dvůr, a prodiskutovala za jakých podmínek se opatření považují  
za efektivní.  
Mgr. Kůs dále informoval o jednáních, která se k projednání záměru uskutečnila, z toho dvakrát 
s městem Králův Dvůr a společností ARRIVA STŘEDNÍ ČECHY o podrobnostech navrhovaných 
opatření.   
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu.  
 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásil Bc. Šimon, MPA, předseda finančního výboru, který přednesl 
stanovisko finančního výboru. Finanční výbor se na svém zasedání dne22. 2. 2018 shodl na tom,  
že v rozpočtu města jsou prostředky na pokrytí úhrady ušlé tržby z jízdného za dopravu zdarma. 
Bc. Šimon, MPA, podal jako protinávrh stanovisko finančního výboru schválit navýšení rozpočtu  
na obě etapy rekonstrukce, tedy celou částku 2.617.600,- Kč, bez ohledu na množství 
přepravovaných osob.  
Pan Dolejš se dotázal na způsob regulace dopravy, např. mobilními semafory.  
Na jeho dotaz odpověděl Mgr. Jerling, vedoucí odboru dopravy a správních agend, který 
informoval o tom, že budou připraveni použít techniku tam, kde bude aktuálně potřeba.  
Ing. Mišina upřesnil, že budou připraveni policisté řídit dopravu a pomáhat na potřebných 
místech. Upozornil, že směr od Králova Dvora bude po celou dobu rekonstrukce průjezdný.  
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Dále uvedl, že integrace hromadné dopravy byla po dobu rekonstrukce Plzeňské ulice 
pozastavena.  
Na její přípravě se pracuje, ale zahájena bude po otevření Plzeňské ulice.  
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil. 
 
Mgr. Kůs vyzval Bc. Šimona, MPA, aby formuloval znění protinávrhu.  

 
Starosta Mgr. Kůs zahájil hlasování o protinávrhu Bc. Šimona, MPA, poskytnout dopravu zdarma 
všem cestujícím MHD v aglomeraci Beroun – Králův Dvůr po dobu realizace rekonstrukce Plzeňské 
ulice od křižovatky s Koněpruskou ulicí po křižovatku Na Knížecí, tj. po dobu prvních dvou etap 
rekonstrukce, a navýšení rozpočtu města o 2.617.600,- Kč na úhradu jízdného.  
Proběhlo hlasování o protinávrhu Bc. Šimona, MPA. 
Výsledek hlasování: pro - 9, proti - 3 , zdržel se - 1.   
Protinávrh nebyl přijat. 
 
Starosta Mgr. Kůs vyhlásil krátkou přestávku.  

 
 

-------------------- 
Přestávka od 17.10 do 17.15 hod 

-------------------- 
 

Starosta Mgr. Kůs v 17.15 hod zahájil 3. část zasedání zastupitelstva. 
 

------------------------------------------- 
 
Mgr. Kůs prohlásil, že když protinávrh nebyl schválen, bude se hlasovat o původním návrhu rady 
města a zahájil o něm hlasování.  
 
Usnesení č. 10/2018 
Zastupitelstvo města Beroun: 
 
1. Schvaluje 

a) poskytnutí přepravy zdarma všech cestujících MHD v aglomeraci Beroun – Králův Dvůr 
po dobu realizace I. etapy rekonstrukce Plzeňské ulice (silnice č. II/605), tj. v úseku  
od křižovatky s Koněpruskou ulicí v Berouně až po křižovatku s ulicí Košťálkova 
v Berouně, s předpokládaným zahájením prací 15. 3. 2018 a ukončením prací do 15. 7. 
2018, pokud  
pro neúčinnost přijatých opatření rada města nerozhodne o ukončení těchto opatření 
kdykoliv v průběhu I. etapy dle bodu 2. b) tohoto usnesení, 

b) navýšit rozpočet města na rok 2018 v oddíle 22 – Doprava, položka 22/3 – dotace  
na městskou dopravu o 1.308.800 Kč na úhradu ztráty za ušlou tržbu z jízdného v I. 
etapě dopravci společnosti ARRIVA STŘEDNÍ ČECHY s.r.o. 
 

2. Zmocňuje radu města 
a) vyhodnocovat efektivnost přijatých opatření o poskytování přepravy zdarma v I. etapě 

takto: 

 vyhodnotit období od zahájení prací k datu konání zasedání rady města,  
tj. k 25. 4. 2018 s tím, že za efektivní se považuje, pokud se počet přepravovaných 
osob ve sledovaném období zvýší alespoň o 10% oproti průměrnému měsíčnímu 
stavu za období posledních 12 měsíců 
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 vyhodnotit období od 25. 4. 2018  k datu konání zasedání rady města,  
tj. k 6. 6. 2018 s tím, že za efektivní se považuje, pokud se počet přepravovaných 
osob ve sledovaném období zvýší alespoň o 20% oproti průměrnému měsíčnímu 
stavu za období posledních 12 měsíců. 

b) v případě prokázané neefektivnosti přijatých opatření rozhodnout o ukončení 
poskytování přepravy zdarma po dobu realizace I. etapy. 

 
3. Ukládá radě města   

Předložit zastupitelstvu města návrh na ukončení nebo na pokračování úhrady jízdného   
ve II. etapě rekonstrukce Plzeňské ulice dle bodu 1.3 usnesení RM č. 646/91/RM/2018  
ze dne 21. 2. 2018, včetně případného návrhu na navýšení rozpočtu města na rok 2018  
v oddíle 22 – Doprava, položka 22/3 – dotace na městskou dopravu o 1.308.800 Kč  
na úhradu ztráty za ušlou tržbu z jízdného ve II. etapě dopravci společnosti ARRIVA STŘEDNÍ 
ČECHY s.r.o. 
Termín: 20.6. 2018 
Výsledek hlasování: pro - 11, proti - 0, zdržel se – 2 
Usnesení bylo přijato. 

 
 

13. Návrh rozpočtového opatření města Beroun č.1 na rok 2018 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Mgr. Kůs uvedl, že jedna ze změn v rozpočtovém opatření města se týká předchozího bodu 
jednání a druhá stavební úpravy pro vedení chodníků a cyklostezek v ulici Plzeňská v úseku  
od křižovatky s ulicí Koněpruskou k OD Lidl.  
Mgr. Kůs požádal o upřesnění místostarostu Ing. Mišinu.  
 
 

------------------------------------------- 

Ing. arch. Patera opustil zasedání zastupitelstva města v 17.20 hodin. 
Dále přítomno 12 členů zastupitelstva. 

              ------------------------------------------- 
 
Ing. Mišina informoval, že tendr na realizaci tohoto projektu již proběhl, ale finanční částka 
nejnižší nabídky byla vyšší než je připravena v rozpočtu.  
Mgr. Kůs vyzval předsedu finančního výboru Bc. Šimona, MPA, aby přednesl stanovisko finančního 
výboru.  
Bc. Šimon uvedl, že finanční výbor souhlasí s navýšením rozpočtu a doporučuje zastupitelstvu 
města Návrh rozpočtového opatření č. 1 na rok 2018 schválit.  
 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení podle jmen. 
 
Usnesení č. 11/2018 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s přijetím rozpočtového opatření č. 1 na rok 2018 
1) Navýšení položky v běžných výdajích, ve skupině 2, oddílu 22, položky 22/3 „dotace na 
městskou dopravu“ o 1 309 000,- Kč. 
2) Navýšení položky v kapitálových výdajích, ve skupině 2, oddílu 22, položky 22/1, „dotace SFDI 

– chodníky Plzeňská + cyklostezka – převod z roku 2017“ o 1 000 000,- Kč. 
Výsledek hlasování: pro - 12, proti - 0, zdržel se - 0 
Pro byli: Mgr. Emil Šnaidauf, Jiří Pokorný, MUDr. Dagmar Pěničková, Bc. Ondřej Šimon, MPA,
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  Ing. Michal Mišina, Mgr. Ivan Kůs, Patrik Brodan, BBA, Mgr. Olga Chocová,  
                       Mgr. Eva Chlumská, Radek Dolejš, Josef Štěpánek a MUDr. Klára Šillerová 
Proti byli: nikdo 
Zdrželi se:  nikdo 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
Jmenný seznam o hlasování je v příloze zápisu. 
 
 

14) Nakládání s majetkem města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
K projednání majetkových volných návrhů předal Mgr. Kůs slovo místostarostovi Ing. Mišinovi.  
 

1. Zrušení usnesení č. 65/2013 ze dne 23. 9. 2013  
Bezúplatný převod pozemku p.č. st. 7473 v k.ú. Beroun  – ÚZSVM 
 
Ing. Mišina uvedl, že se jedná o pozemek po trafostanicí v lokalitě u Domova seniorů TGM, 
kdy část stavby stojí na pozemku města a část na pozemku ve vlastnictví ČR – Úřad  
pro zastupování státu ve věcech majetkových.  
 
Ing Mišina poté otevřel rozpravu.  
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
 
Usnesení č. 12/2018 
1. Zastupitelstvo města Beroun ruší své usnesení č. 65/2013 ze dne 23. 9. 2013.  

2. Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s bezúplatným převodem pozemku p.č. st. 7473  
v k.ú. Beroun z vlastnictví ČR - Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových,  
IČ: 69797111, se sídlem 128 00 Praha – Nové Město, Rašínovo nábřeží 390/42 do vlastnictví 
města Beroun a to za omezujících podmínek v tomto znění:   

1. Město Beroun (dále jen „nabyvatel“) se zavazuje o pozemek p.č. st. 7473  
v k. ú. Beroun (dále jen „převáděný majetek“) řádně pečovat a užívat jej pouze ve veřejném 
zájmu k účelům vyplývajících z  Čl. II., odst. 2, smlouvy o bezúplatném převodu. V případě 
převodu převáděného majetku z důvodu veřejného zájmu nelze převáděný majetek využívat 
ke komerčním či jiným výdělečným účelům, nelze jej pronajímat ani přenechat do pachtu. 
Toto omezení se sjednává na dobu 10 let od právních účinků vkladu vlastnického práva  
dle této smlouvy do katastru nemovitostí. 
2. V případě, že nabyvatel nebude předmětný převáděný majetek využívat ve veřejném 
zájmu v souladu s ustanovením Čl. II., odst. 2 smlouvy o bezúplatném převodu, bude  
jej využívat ke komerčním či jiným výdělečným účelům, nebo jej pronajímat či přenechávat 
do pachtu, zaplatí převodci smluvní pokutu ve výši 10 % ceny, kterou převáděný majetek měl 
ke dni právních účinků zápisu vlastnického práva do katastru nemovitostí dle tehdy platného 
cenového předpisu. 
Smluvní pokutu lze uložit i opakovaně a to za každé porušení jakékoli smluvní povinnosti 
uvedené v odst. 1. V případě opakovaně uložené smluvní pokuty musí převodce nabyvateli 
vždy písemně oznámit, že bylo zjištěno porušení smluvní povinnosti a termín, do kdy má být 
toto porušení smluvní povinnosti odstraněno. V případě, že nebude v tomto termínu  
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porušení smluvní povinnosti nabyvatelem odstraněno, bude smluvní pokuta uložena 
opakovaně. 
3. Nabyvatel je však oprávněn převáděný majetek v nezbytném rozsahu smluvně zatížit 
věcným břemenem pro účely zřízení, provozu a údržby sítě technického vybavení a veřejně 
prospěšné stavby, popřípadě k zajištění nezbytného přístupu vlastníka k jeho stavbě. 
4. Úhradu provede nabyvatel ve lhůtě 15 dnů ode dne, kdy bude k zaplacení smluvní 
pokuty převodcem písemně vyzván (tj. ode dne, kdy mu výzva k úhradě bude doručena). 
5. Bude-li zjištění smluvní pokuty dle odst. 2. spojeno s náklady na vypracování 
znaleckého posudku, případně s jinými účelně vynaloženými náklady, zavazuje se nabyvatel 
uhradit i tyto náklady, a to ve lhůtě 15 dnů poté, kdy bude k jejich zaplacení převodcem 
písemně vyzván. 
6. Převodce je oprávněn kdykoliv během lhůty, stanovené v odst. 1. kontrolovat,  
zda jsou všechny omezující podmínky ze strany nabyvatele dodržovány a nabyvatel  
je povinen k tomu převodci poskytnout odpovídající součinnost. 
7. Nabyvatel je povinen vždy do  31.1. následujícího roku předat převodci písemnou 
zprávu o plnění podmínek souvisejících s převodem z důvodu veřejného zájmu za rok 
předcházející t.j. zprávu o zachování a rozvoji aktivit, které jsou ve veřejném zájmu  
a k jehož zachování se nabyvatel v této smlouvě zavázal, apod. Za porušení tohoto závazku 
uhradí nabyvatel převodci smluvní pokutu ve výši 2.000,-- Kč a to ve lhůtě 15 dnů poté,  
kdy bude k jejich zaplacení převodcem písemně vyzván. 
 
a dále souhlasí se zřízením věcného práva k pozemku p.č. st. 7473 v k.ú. Beroun, 
spočívajícího v závazku nabyvatele (města Beroun) nezcizit převáděnou nemovitou věc  
a nezatížit ji zástavním právem, a to po dobu 10 let ode dne jejího nabytí do svého vlastnictví. 
Výsledek hlasování: pro - 12, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

 
2. Prodej části pozemku p.č. 2723/1 v k.ú. Beroun 

 
Ing. Mišina připomněl, že žádost o prodej této části pozemku již zastupitelstvo města  
projednávalo a po diskuzi zamítlo. Vzhledem k tomu, že nově bylo zjištěno, že pozemek  
je zatížen vedením inženýrských sítí, nedoporučila rada města pozemek prodat.  
 
Ing. Mišina otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č.13/2018 
Zastupitelstvo města Beroun nesouhlasí s prodejem části pozemku p.č. 2723/1 v k.ú. Beroun. 
Výsledek hlasování: pro - 12, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

 
3. Prodej části pozemku p.č. 1192/66, v obci a v k.ú. Beroun 

 
Ing. Mišina informoval o žádosti o prodej části pozemku pod střešními převisy stavebního 
objektu. Pozemek navazuje na parkoviště a jeho prodejem by došlo k zúžení veřejného 
prostoru a zrušení parkovacích míst.   
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Místostarosta Ing. Mišina otevřel rozpravu.  
 
Ze zastupitelů se do diskuze zapojil pan Pokorný a Mgr. Chocová s doplňujícími dotazy.  
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování o návrhu 
usnesení. 
 
Usnesení č. 14/2018 
Zastupitelstvo města Beroun nesouhlasí s prodejem části pozemku p.č. 1192/66 v obci  
a k.ú. Beroun  
Výsledek hlasování: pro - 12, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

4. Zrušení kupní smlouvy ev. č. 0377/2017/KUP/OMI 
 
Ing. Mišina uvedl, že se jedná o pozemky pod garážemi Úřadu práce. Došlo k tomu, že Úřad 
práce si včas nezajistil finance na odkup těchto pozemků a z tohoto důvodu je nutno kupní 
smlouvu zrušit.  
 
Ing. Mišina otevřel rozpravu.  
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nezapojil.  
 
Dále bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 15/2018 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí se zrušením kupní smlouvy ev. č. 0377/2017/KUP/OMI  
ze dne 4. 9. 2017, která byla uzavřena mezi městem Beroun a ČR - Úřadem práce České 
republiky, IČ: 72496991, se sídlem 170 00 Praha – Holešovice, Dobrovského 1278/25. 
Výsledek hlasování: pro - 12, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

5. Bezúplatný převod cyklostezky v k.ú. Hýskov 
 

Ing. Mišina uvedl, že se jedná o dokončení převodu cyklostezky na obec Hýskov. Připomněl, 
že město Beroun se stalo vlastníkem stavby cyklostezky a v současné době se jedná  
o bezúplatném převodu cyklostezky v katastru Hýskova do majetku obce Hýskov.  
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 16/2018 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s bezúplatným převodem stavby cyklostezky umístěné  
na částech pozemků p.č. 938, p.č. 195/6, p.č. 195/14, p.č. 195/15, p.č. 169/2, p.č. 195/16,  
p.č. 195/17, p.č. 195/12, p.č. 195/19, p.č. 156/2, p.č. 151, p.č. 170/5 vše v k.ú. Hýskov  
do vlastnictví obce Hýskov, IČ: 00233307, se sídlem 267 06 Hýskov, Na Břasích 206. 
Výsledek hlasování: pro - 12, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
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15. Zápisy z jednání výborů zastupitelstva města 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
1. Zápis ze zasedání Osadního výboru Zavadilka, konaného dne 15. 2. 2018 

Mgr. Kůs uvedl, že požadavky osadního výboru byly splněny.  
Paní Káchová, členka osadního výboru, na dotaz starosty uvedla, že s plněním požadavků 
souhlasí.  
 
Usnesení č. 17/2018 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis ze schůze Osadního výboru Zavadilka 
konaného dne 15. 2. 2018. 
Výsledek hlasování: pro: 12, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

2. Zápis č. 1/2018 ze zasedání finančního výboru, konaného dne 22. února 2018 
K zápisu finančního výboru Mgr. Kůs uvedl, že o zasedání finančního výboru již bylo 
diskutováno. 
Mgr. Kůs otevřel rozpravu.  
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nezapojil. 
 
Usnesení č. 18/2018 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis č. 1/2018 ze zasedání finančního výboru, 
konaného dne 22. února 2018. 
Výsledek hlasování: pro: 12, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 

------------------------------------------- 

Bc. Šimon, MPA, opustil zasedání zastupitelstva města v 17.40 hodin. 
Dále přítomno 11 členů zastupitelstva. 

              ------------------------------------------- 
 
 

16) Různé  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Ing. Mišina na výzvu Mgr. Kůse informoval o cyklostezce směrem na Srbsko, která je uzavřena 
z důvodu padajících kamenů. Vloni na podzim byly odstraněny kameny, jenž akutně ohrožovaly 
cyklostezku. V současné době se zjišťují informace v podobně ohrožených oblastech  
o možnostech řešení situace, jedná se o možnostech zabezpečení a o možnostech získání 
posudku od statika. Dále se připravuje možnost vybudovat cyklostezku na pravém břehu 
Berounky a propojit ji s cyklostezkou sv. Ludmily na Tetín.  
 
Diskuze zastupitelů 
K tomuto bodu nebyly vzneseny žádné připomínky nebo podněty.  
 
Diskuze veřejnosti 
 
Pan Pos, Beroun, navázal na svůj diskuzní příspěvek k bodu 6) programu k pozemku Na Podole 
v souvislosti s plánovanou výstavbou TJ Lokomotiva Beroun a uvedl další připomínky.  
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Pan Pos dále připomněl svoje vystoupení na zasedání zastupitelstva města dne 13. 12. 2017 
ohledně lokality sídliště Litava (propojovací chodník Havlíčkova ulice, stavba v ulici U Archivu  
a doprava v ulici Na Náhonu). Na tuto připomínku obdržel písemné vyrozumění, s kterým však 
zásadně nesouhlasí. Dále upozornil, že mu nebylo umožněno nahlédnout do projektové 
dokumentace.  
 
Mgr. Kůs ujistil pana Pose i zastupitele, že obdrží souhrnný materiál ze všech jednání  
s TJ Lokomotiva Beroun. Současně obdrží vyhodnocení, zda se postupovalo dle zákona  
č. 106/1999 o svobodném přístupu k informacím.  
 
Dále reagoval místostarosta Ing. Mišina, který uvedl fakta a argumenty k jednotlivým 
připomínkám pana Pose.  
 
 

17) Dotazy, připomínky a podněty  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Tento bod jednání byl projednán v předchozím bodu. 
 
 

18) Závěr 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starosta Mgr. Kůs  
- Poděkoval za aktivní účast na zasedání. 
- Ocenil práci na přípravě koncepčních volných návrhů. 
- Po vyčerpání programu avizoval konání dalšího zastupitelstva 11. dubna 2018.  
- Zasedání zastupitelstva ukončil v 18.00 hodin. 

 
 
 
 
 
 
 
Mgr. Ivan K ů s 
starosta města Beroun 
 
 
Zapsala :       V Berouně dne 6. 3. 2018 
 
 
Diskuze byla zaznamenána stručnou formou.  
S plným zněním diskuze se lze seznámit v archivu videopřenosů na webových stránkách města. 
 
 
 
Ověřili :    Mgr. Emil Šnaidauf  ………………………………. 
 

pan Josef Štěpánek   ………………………………. 


